



創於 1913 年
Founded in 1913

香港華人會計師公會
The Society of Chinese Accountants & Auditors

(在香港註冊成立之有限公司)
(Incorporated in Hong Kong as a company limited by guarantee)



Get You Prepared for IFRS 16 Transitions

Ms Loretta Fong, PwC Hong Kong

18 Oct 2018

Get You Prepared for IFRS 16 Transitions

(Course Code 課程編號: 1818)

Highlights:
課程重點:

The implementation of IFRS16 is around the corner – it is going to be mandatory with effect from 1 January 2019. Is it simply a change for changing the accounting of operating leases to become capital leases? Devils are in the details!
In this course, practical examples and detailed calculations for transitional provisions would be shared and discussed, to get you stayed ahead of the curve.

Speaker (s):
講者:

Ms Loretta Fong 方蘊萱小姐
Assurance Partner, PwC Hong Kong 羅兵咸永道香港審計部合夥人

She has professional accounting designations in a number of jurisdictions including Hong Kong, the United States, Canada and China, and is a Chartered Financial Analyst. She serves on various committees and the Council of the HKICPA and the accountancy advisory boards for both Chinese University of Hong Kong and Lingnan University.

方小姐擁有香港、美國、加拿大及中國等地的會計專業資格，並為特許財務分析師。她現時是香港會計師公會理事及多個委員會成員，此外，亦擔任香港中文大學及嶺南大學會計學系諮詢委員會成員。

Date:
日期:

18 October 2018 (Thursday)
2018 年 10 月 18 日 (星期四)

Time:
時間:

6:30pm – 8:30pm
晚上 6:30 - 8:30

Venue:
場地:

The Society's Premises (6/F, 88 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong)
香港華人會計師公會 (香港灣仔駱克道 88 號 6 樓)

Language:
語言:

Cantonese with English handouts
廣東話並備以英文講義

CPD hours:
CPD 時數:

2 hrs
2 小時

Fee:
費用:

HK\$200 for SCAA member/affiliate/member's staff
華師正式會員/ 附屬會員/ 正式會員之僱員，每位 HK\$200

請即
報名



創於1913年
Founded in 1913

香港華人會計師公會 The Society of Chinese Accountants & Auditors

(在香港註冊成立之有限公司)
(Incorporated in Hong Kong as a company limited by guarantee)



Enrolment: 報名:

	Enrollment Date 報名日期
Member 正式會員	21 Sep 2018
Affiliate & Members' Staff 附屬會員及會員之僱員	10:00am on 24 Sep 2018

Online application is on a first-come, first-served basis. Please click [HERE](#) to enroll and settle the payment via PayPal, Credit Card or **Cheque.

**No seat can be reserved through telephone. Enrolment will be processed upon receipt of payment. Please be reminded to complete the online form and send together with your cheque to the Secretariat.

研討會以先到先得形式於網上報名，請[按此](#)報名並以 PayPal、信用卡或**支票付款。

**本會不設電話留位，報名以收妥支票為準。請完成網上表格連同支票寄回本會秘書處。

[Enroll Now](#) 現正接受報名

請即報名

Remarks: 備註:

Bad weather arrangement

This event may be cancelled or re-scheduled when typhoon no.8 or black rainstorm warning is hoisted. Please refer to our website www.scaacpa.org.hk for the arrangement.

惡劣天氣安排

八號風球或黑色暴雨警告信號生效時，課程將會延期舉行或取消。詳情請留意華師網站 www.scaacpa.org.hk 公佈。

Enquiry: 查詢:

SCAA Secretariat 華師秘書處
Ms Christine Yuen 袁小姐
Tel 電話: 2869 6003
Email 電郵: training@scaacpa.org.hk
Facebook: www.facebook.com/scaacpa

